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مصاحبه با نماینده مردم تبریز،آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی

مدیریت در مترو بهره وری بالایی را رقم زده است.

نماینده مردم تبریز، آذرشهر و اسکو در مجلس شورای اسلامی اقدامات سازمات قطار شهری در طول یکسال گذشته را

قابل توجه عنوان کرد و گفت: مدیریت در مجموعه قطار شهری بهره وری بالایی را رقم زده است.
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